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设计说明：

未来的居住空间将不再是一个简单的功能场所，本设计力图打造一个开放流动，具有艺术感的居住场景。

空间中的客厅、厨房、餐厅、休憩区域围绕厨房岛台布置，没有阻隔，空间自由流动，宽敞明亮。这样的设计让空间统一成为一个没有明确边界的整体。让处在任何空间
的人都能够彼此交流，让人与自然之间更为亲近。中央岛台具有几何雕塑感，成为客厅的背景，艺术的介入生活，宽敞的厨房打破与社交空间的界限，让原本的忙碌和烦
躁变得悠然起来，操作者置身其间，感觉舒适愉悦，将厨房作为自己创作美食艺术的工作室。就餐的人可以观赏表演一般看佳肴制作的过程。

在追求未来的同时，“人”才是居住的根本。回归到纯粹的生活模式、生活场景更贴近生活本源。减少繁复的装饰，放弃繁杂的拼砌，用最贴合人的感知的方式进行设计。
空间选用木色，配以清水混凝土等材料营造素雅的环境，仅仅用最简单的元素打造出一张空间上的“白纸”，给家具陈设以更广阔的空间。

设 计 中 使 用 HATUZZ Ido 2994   Vers. 009，Ido 2994   Vers. 372，LOUNGE KING S05K，CAMMEO，Chocolat T108  T108FY3，Shanghai  T141  T141F5Q，GONG，NESSA，
ONDA，ACCADEMIA E014LMF，Pi Greco C007，Zerotondo A828LSV，Riflesso R842。



Space of Ethereality：

The living space of the future will no longer be a simple functional place. This design aim to create an open, flow and artistic living scene for the future living space.

The living room, kitchen, dining room and rest area in the space are arranged around the kitchen island. There is no barrier in the space and it is free and flowing, which allows space to be unified 
as a whole without boundaries. People in this space can communicate with each other more easily and more intimate with nature. The central island has a feeling of geometric sculpture, which 
made the space more artistic. The owner would feel more comfortable in the kitchen as it is just like his art studio. Like platform for cooking show.

While pursuing the future, "man" is the always the original. Reduce the complexity of the decoration, give up the intricate combination of bricks and mortar, with the most fitting human 
perception of the design. Space use of wood, concrete and other materials to create a simple and elegant environment, create a space like "white paper" with the most simple elements.

List:
HATUZZ Ido 2994   Vers. 009，Ido 2994   Vers. 372，LOUNGE KING S05K，CAMMEO，Chocolat T108  T108FY3，Shanghai  T141  T141F5Q，GONG，NESSA，ONDA，
ACCADEMIA E014LMF，Pi Greco C007，Zerotondo A828LSV，Riflesso R842。
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NATUZZI 选材列表

沙发：

Ido 2994   Vers. 009

Ido 2994   Vers. 372

LOUNGE KING S05K

CAMMEO

茶几：

Chocolat T108  T108FY3

Shanghai  T141  T141F5Q

灯具：

GONG

NESSA

ONDA

餐座：

ACCADEMIA E014LMF

Pi Greco C007

饰品：

Zerotondo A828LSV

Riflesso R842
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